
Protokół nr XXV/2020 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która rozpoczęła się w dniu 27 października 

2020 r. o godz. 15:00. Dokończona została w dniu 6 listopada 2020 r. o godz. 19:40. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Aleksandra Rębacz 

7. Alina Sobecka 

8. Marcin Sobiech 

9. Katarzyna Streich 

10. Jadwiga Szczygielska 

11. Rafał Szulc 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski 

14. Ewa Tarkowska 

15. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

 

Proponowany porządek obrad:  

 

 1. Otwarcie posiedzenia:  

a) stwierdzenie quorum,  

b) przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z :  

a) XXIII sesji, która odbyła się w dniu 25 sierpnia 2020 roku,  

b) XXIV sesji, która odbyła się w dniu 29 września 2020 roku.  

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) wyrażenia zgody na nabycie udziałów w prawie własności nieruchomości gruntowej 

położonej w Wielkiej Nieszawce (dz. o nr 58/12 i 58/13)  (druk nr 1),  

b) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce ( dz. 

o nr 64/32 )  (druk nr 2),  

c) zmiany budżetu gminy na 2020 rok  (druk nr 3),  

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansow ej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2020-2023 

(druk nr 4),  

e) zmiany wysokości wynagrodzenia zasadniczego, dodatku funkcyjnego oraz dodatku 

specjalnego przysługujących Wójtowi Gminy Wielka Nieszawka (druk nr 5).  



4. Informacja o realizacji zadań oświatowych na terenie gminy Wielka Nieszawka za rok 

2019/2020  (druk nr 6). 

Przerwa  

5. Informacja z działalności Komisji między sesjami – referują przewodniczący Komisji.  

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał.  

7. Interpelacje i wolne wnioski.  

8. Zakończenie sesji. 

 

Ad.1  

a) XXV sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Ewa 

Tarkowska. Na wstępie powitała Pana Wójta, Zastępcę Wójta, Skarbnika Gminy, Panie i 

Panów Radnych, pracowników urzędu, mieszkańców gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 15, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii. 

W dniu 27 października 2020 r. z powodu problemów technicznych Przewodnicząca Rady 

odroczyła obrady XXV sesji Rady Gminy do dnia 30.10.2020 r. do godz. 15:00.  

W dniu 30.10.2020 r. Przewodnicząca Rady wznowiła obrady. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Aleksandra Rębacz 

7. Alina Sobecka 

8. Marcin Sobiech 

9. Katarzyna Streich 

10. Jadwiga Szczygielska 

11. Rafał Szulc 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski 

14. Ewa Tarkowska 

15. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

b) Przewodnicząca Rady poinformowała, że wpłynął wniosek o wykreślenie z porządku obrad 

punktów 2 a) i 2 b). Na wniosek wójta wpłynęła autopoprawka do punktu 3 a), dotycząca 

zmiany budżetu gminy na 2020 rok.   

Radny Rafał Szulc - zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu 3 e).  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny radnego Rafał Szulca.  



Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA: 7 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW: 7 

Aniela Grela, Ryszard Kryszewski, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Wioletta Szymańska, 

Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:1 

Aleksandra Rębacz 

 

W wyniku głosowania wniosek formalny został odrzucony.  

 

Następnie przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra 

Rębacz, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska.  

PRZECIW:1 

Mieczysław Kociucki  

WSTRZYMUJĘ SIĘ:2 

Rafał Szulc, Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła porządek obrad większością 

głosów.  

 Przewodnicząca Rady w związku z kolejnymi problemami technicznymi ogłosiła przerwę 

w obradach XXV sesji Rady Gminy do dnia 3 listopada 2020 r. do godz. 15:00.  

W dniu 3 listopada 2020 r. Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła, w związku z prośbą 

wójta Krzysztof Czarneckiego, przerwę w obradach XXV sesji Rady Gminy do dnia 6 

listopada 2020 r. do godz. 15:00.  

W dniu 6 listopada 2020 r. Przewodnicząca Rady Gminy wznowiła obrady XXV sesji Rady 

Gminy Wielka Nieszawka.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni:13 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Ryszard Kryszewski 



5. Alina Sobecka 

6. Marcin Sobiech 

7. Katarzyna Streich 

8. Jadwiga Szczygielska 

9. Rafał Szulc 

10. Wioletta Szymańska 

11. Ireneusz Śmiechowski 

12. Ewa Tarkowska 

13. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Nieobecni : 2  

1. Dorota Krychowiak 

2. Aleksandra Rębacz 

 

 

Ad.2 

 

a)   Punkt zdjęty z porządku obrad  

 

b) Punkt zdjęty z porządku obrad.  

 

Ad. 3 

a) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 1). 

Wójt Krzysztof Czarnecki  – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.  

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisji dwóch członków głosowało "za", dwóch wstrzymało się od głosu.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział, że projekt uchwały jest regulacją ul. Wiślanej. To 

mieszkańcy wystąpili z pismem o wykup tych działek przez gminę. 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski - stwierdził, że jeżeli jest możliwość uregulowania 

jakiegokolwiek fragmentu drogi, to warto jest tym się zająć.  

Radna Aniela Grela - powiedziała, że jeżeli wykup tych części działek nie jest nam w tym 

czasie potrzebny, to dlaczego mielibyśmy kupować ?  

Radna Katarzyna Streich - zwróciła się do wójta, że wykupienie tych działek nie spowoduje 

poszerzenia drogi. Jeżeli mielibyśmy wykupywać tę drogę, to najlepiej w całości. 

Przewodnicząca Rady - powiedziała, że jeżeli przejmowaliśmy w zeszłym roku część 

udziałów, zasadne jest by teraz przejąć kolejne udziały w tej nieruchomości.  

Radny Mieczysław Kociucki - powiedział, że na ul. Wiślanej jest około 1000 m2 gruntów do 

uregulowania. Powinniśmy przejmować działki w całości, i zrezygnować z nabywania działek 

w częściach.  

Radny Rafał Szulc - zapytał wójta czy były prowadzone rozmowy z mieszkańcami tych 

działek, żeby te grunty oddane zostały za darmo na rzecz gminy. 



Wójt Krzysztof Czarnecki - powiedział, że mieszkańcy złożyli wniosek o chęci sprzedaży 

swoich udziałów. Jeżeli nie zostanie to przyjęte, będą prowadzone rozmowy o nabyciu tych 

działek za darmo. 

Radna Jadwiga Szczygielska - zasugerowała by dać sobie czas na rozmowy z mieszkańcami 

tych działek, być może wyrażą zgodę na nieodpłatne przekazanie tych gruntów.  

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie udziałów w prawie własności nieruchomości gruntowej 

położonej w Wielkiej Nieszawce (dz. o nr 58/12 i 58/13) (druk nr 1). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2  

Wyniki imienne: 

ZA: 3 

Ryszard Kryszewski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW:6 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Grzegorz Dombrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:4 

Alina Sobecka, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski 

NIEOBECNI:2 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy odrzuciła projekt uchwały większością 

głosów.  

 

b) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 2). 

Wójt Krzysztof Czarnecki  – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.  

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radny Mieczysław Kociucki - zapytał czy do tych działek jest doprowadzona kanalizacja i 

wodociąg.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - odpowiedział, że uzyska informację na ten temat.  

Przewodnicząca Rady - powiedziała, że w tej działce jest podłączona kanalizacja i woda.  

Radna Aniel Grela - zapytała czy przejęcie tej działki jest nieodpłatne.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - odpowiedział, że nieodpłatne.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Małej Nieszawce ( dz. o 

nr 64/32 ) (druk nr 2). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2  



Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Ryszard Kryszewski, Alina Sobecka, Marcin Sobiech,  

Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz 

Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW:1 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI:2 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(XXV/132/2020).   

 

 

c) Przewodnicząca Rady - poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat (druk nr 3). 

Skarbnik Monika Szczerkowska  – przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radna Katarzyna Streich - zapytała czy dotacja dla gminy Jawornik Polski nie musi być 

przeprowadzona oddzielną uchwałą. Zwróciła się do wójta, czy były prowadzone rozmowy  

z wójtem gminy Obrowo na temat zmiany celu dotacji celowej w kwocie 80 tys. zł.  

Dodała, że warto byłoby wykluczyć dodatkowe pieniądze, które są przeznaczone na kastrację 

i sterylizację kotów, gdyż środki zaplanowane na ten cel są i tak wysokie.  

Radna Jadwiga Szczygielska - zapytała, na co przeznaczone będą środki pieniężne 

zgłoszone przez dyrekcję szkoły w Cierpicach.  

Skarbnik Monika Szczerkowska - odpowiedziała, że zwiększenie tych środków związane 

jest z zabezpieczeniem środków na płatności związane z energią elektryczną ,cieplną i wodą.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - powiedział, że środki z dotacji celowej z Gminy Obrowo 

zostaną przekazane na rzecz Gminy Wielka Nieszawka. 

Radna Aniela Grela - zasugerowała, żeby środki wprowadzone na ochronę zwierząt, 

przeznaczyć na walkę z pandemią wirusa. W dalszym ciągu nie mamy podpisanej umowy z 

izbą wytrzeźwień. 

Radna Jadwiga Szczygielska - zgłosiła potrzebę zatrudnienia opiekunki dla dwóch 

mieszkańców Brzozy.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - odpowiedział ,że zajmie się potrzebą zatrudnienia opiekunki. 

Nie mamy podpisanej umowy z izbą wytrzeźwień dlatego, że w chwili obecnej nie prowadzi 

ona działań profilaktycznych.  

Skarbnik Monika Szczerkowska - w kontekście zwiększenia środków na schroniska, jest to 

na prośbę mieszkańców, którzy wskazują na problemy ze skupiskami bezdomnych zwierząt.  

Radna Katarzyna Streich - zapytała jaką kwotę płacimy za sterylizację kotów, jaka jest 

ilość przeprowadzonych sterylizacji w tym roku, oraz z jaka placówką mamy podpisaną  

umowę na ten cel ?  



Radca prawny Beata Romanowska - powiedziała, że z gminą Obrowo będzie podpisana 

umowa dotacyjna ze wskazaniem, na jakie cele ta dotacja ma być wykorzystana.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany budżetu gminy na 2020 rok wraz z autopoprawkami (druk nr 3). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2  

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki , Marcin Sobiech,  Katarzyna Streich, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, 

Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:3 

Aniel Grela, Ryszard Kryszewski, Alina Sobecka 

NIEOBECNI:2 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(XXV/133/2020).   

 

d) Przewodnicząca Rady poprosiła Panią skarbnik o wprowadzenie w temat (druk nr 4).  

Skarbnik Monika Szczerkowska - przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.   

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2020-2023 

(druk nr 4). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2  

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech,  Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie 

(XXV/134/2020).   

 

e) Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały, który wpłynął od koalicji radnych   

(druk nr 5)  



Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich - poinformowała, że na posiedzeniu Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały dwoma głosami "za", oraz dwoma głosami "przeciw".  

Wójt Krzysztof Czarnecki – powiedział, że zaproponowane obniżenie wynagrodzenia jest 

bezzasadne, stawki zaproponowane w tym projekcie uchwały urągają odpowiedzialności jaką 

wójt ponosi zajmując to stanowisko. Z uzasadnienia proponowanego projektu uchwały nic nie 

wynika, zarzuty które są tam przedstawione nie dają się zweryfikować.  

Radna Katarzyna Streich – powiedziała, że proponowane obniżenie wynagrodzenia jest 

konsekwencją m.in. nie otrzymania przez wójta wotum zaufania. Zasadne jest obniżenie 

pensji, by zmotywować wójta do bardziej wytężonej pracy. Wójt nie wykonuje należycie 

swoich obowiązków, podając przykład prowadzenia rozmów z wójtem gminy Obrowo.  

Radny Rafał Szulc - odniósł się do zarzutów kierowanych w stronę do wójta, odnośnie braku 

dialogu, i chęci spotkań z radnymi. Poprosił wójta o odczytanie pisma, które zostało wysłane 

do przewodniczącego koalicji radnych, oraz odpowiedzi jaką uzyskał.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - odczytał pismo skierowane do przewodniczącego koalicji 

radnych, oraz uzyskaną odpowiedź.  

Radna Alina Sobecka - powiedziała, że chęć współpracy wyszła zbyt późno, współdziałanie 

wójta z radnymi nie wygląda zbyt dobrze. Nie ma wspólnego działania, brakuje jasnych i 

prawdziwych przekazów.  

Radna Aniela Grela - stwierdziła, że jedyną formą prawną współpracy wójta z radnymi są 

posiedzenia komisji, oraz sesje Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady – poruszyła temat zamiaru złożenia rezygnacji z funkcji 

Przewodniczącej Rady Gminy. Po konsultacji z radnymi oraz mieszkańcami, nie złożyła 

wymaganej rezygnacji w formie pisemnej.  

Radny Mieczysław Kociucki - zwrócił uwagę na temat głosowania nad wnioskiem radnego 

Rafała Szulca, wyraził swoje wątpliwości co do prawidłowości zliczenia głosów, oraz 

sposobu ich oddania.  

Radna Jadwiga Szczygielska - nawiązała do współpracy pomiędzy radnymi, licząc na 

poprawę komunikacji.  

Radny Rafał Szulc- powiedział, że wójt wykonuje tylko i wyłącznie te zadania, na które 

zgodę wyraża Rada Gminy. 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski – dodał, że proponowany projekt uchwały jest po to by 

upokorzyć wójta. Wójt organizuje spotkania, zawsze jest chętny do rozmów. Należy wspólnie 

pracować dla dobra gminy. Zarządzający powinni zarabiać więcej niż pracownicy. Radni chcą 

zaognić sytuację, a nie współpracować z wójtem. 

Radny Ireneusz Śmiechowski - powiedział, że wnioskuje z wypowiedzi wójta, że nie widzi 

on możliwości współpracy z Przewodniczącą Rady Gminy.  

Radna Alina Sobecka - powiedziała, że bardzo nie podoba się jej to co dzieje się miedzy 

radnymi. Należy wytężyć działania, a nie ciągle prowadzić bezowocne rozmowy.   

Wójt Krzysztof Czarnecki - podał jako przykład złej komunikacji, nie chęć większości 

radnych do uczestnictwa w zorganizowanym spotkaniu zespołu do spraw transportu 

publicznego.  

Radny Mieczysław Kociucki - złożył wniosek do proponowanego projektu uchwały, aby 

dodatek specjalny został obniżony o 15 %. 



Radna Katarzyna Streich - odniosła się do spotkania powołanego zespołu ds. transportu 

publicznego. Wyraziła swoje niezadowolenie, zwróciła uwagę, że wójt nie zapytał nikogo z 

powołanych członków, czy chce uczestniczyć w tym spotkaniu. Żaden mieszkaniec nie 

wysyłał wniosku aby powołać ten zespół, a  został on wysunięty przez radnego 

Wyrzykowskiego. Uchylenie zarządzenia powołującego zespół do spraw transportu 

publicznego zostało wysłane do Wojewody. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek radnego Mieczysława Kociuckiego. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2  

Wyniki imienne: 

ZA: 6 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Marcin Sobiech,  Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW:7 

Aniel Grela, Ryszard Kryszewski, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Wioletta Szymańska, 

Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska 

NIEOBECNI:2 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wniosek został odrzucony większością głosów.  

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany wysokości wynagrodzenia zasadniczego, dodatku funkcyjnego oraz dodatku 

specjalnego przysługujących Wójtowi Gminy Wielka Nieszawka (druk nr 5). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2  

Wyniki imienne: 

ZA: 7 

Aniel Grela, Ryszard Kryszewski, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Wioletta Szymańska, 

Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska 

PRZECIW:6 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Marcin Sobiech,  Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(XXV/135/2020).   

 

 

 

 

 



Ad. 4 

Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 6)  

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił Informację z realizacji zadań oświatowych na 

terenie gminy Wielka Nieszawka za rok 2019/2020.    

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka – powiedziała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony dokument. Pogratulowała dzieciom, rodzicom i nauczycielom 

wysokich wyników w egzaminach. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie przyjęcie Informacji z 

realizacji zadań oświatowych na terenie gminy Wielka Nieszawka za rok 2019/2020.    

 ( druk nr 6). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2  

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech,  Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:2 

Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła jednogłośnie Informację z 

realizacji zadań oświatowych na terenie gminy Wielka Nieszawka za rok 2019/2020.    

 

Przewodnicząca Rady zarządziła 5 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady zostały wznowione.  

 

Ad 5 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji o 

działalności komisji między sesjami, i tak: 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Małgorzata Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że Komisja spotkała się w 

dn. 9 października na Komisji wspólnej odnośnie dotacji celowej z gminy Obrowo, 23 

października w celu opiniowania materiałów na sesję.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wioletta Szymańska– 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 9 października na Komisji wspólnej odnośnie 

dotacji celowej z gminy Obrowo.  

 

 



Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 9 października na Komisji wspólnej odnośnie 

dotacji celowej z gminy Obrowo, 27 października w celu opiniowania materiałów na sesję. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja 

spotkała się w dn. 9 października na Komisji wspólnej odnośnie dotacji celowej z gminy 

Obrowo, 23 października w celu opiniowania materiałów na sesję. 

Przedstawiciel Komisji Statutowo-Regulaminowej Wioletta Szymańska – poinformowała, 

że Komisja spotkała się w dn. 9 października na Komisji wspólnej odnośnie dotacji celowej z 

gminy Obrowo. 

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji uchwał podjętych na XXIV sesji 

Rady Gminy, która odbyła się w dn. 29 września 2020 r. 

 

Ad. 7 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radna Aniela Grela – zapytała czy będą składane wnioski do Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich. Zwróciła uwagi do Programu Ochrony Zabytków.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że jeżeli będzie potrzeba, zostanie złożony 

wniosek. Program Ochrony Zabytków kosztował około 8 tys. zł.  

Radny Ryszard Kryszewski – odniósł się do pisma złożonego w Urzędzie Gminy, 

dotyczącego rozkładu kursów pociągów. Co w tej sprawie udało się załatwić ? Przedstawił 

kłopotliwą sytuację ze stanem ulicy Dybowskiej.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że w najbliższym czasie radny otrzyma 

odpowiedź odnośnie kursujących pociągów. Jeżeli chodzi o ulicę Dybowską, nie jest ona 

przejęta przez gminę, więc w najbliższym czasie nie zostanie położony tam asfalt. Droga ta 

jest obecnie w regulacji, do końca roku istnieje szansa, że będzie można przejąć ją na 

własność gminy.  

Radna Aniela Grela - zapytała wójta, dlaczego w ankiecie dotyczącej transportu na terenie 

gminy, nie było wzmianki odnośnie przewoźnika prywatnego. Czy były przeprowadzane z 

nim jakiekolwiek rozmowy. 

Wójt Krzysztof Czarnecki - były prowadzone rozmowy z przewoźnikiem Arriva i MZK.  

Radny Ireneusz Śmiechowski – złożył podziękowania pracownikowi Urzędu Gminy Panu 

Januszowi Żurawskiemu za wieloletnią pracę na rzecz gminy.  

Radna Jadwiga Szczygielska - nawiązała do sprawy transportu publicznego, by rozważyć 

wszystkie dostępne oferty i porównać je. Musimy mieć podpisaną umowę by ubiegać się o 

dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego. Powiedziała o problemie z wykonaniem 

realizacji budżetu obywatelskiego na 2020 rok. Zwróciła się do wójta o wprowadzenie do 

budżetu na 2021 rok, kwoty około 40-50 tys. zł. na zawiązanie Spółki wodnej. Wszyscy 

wiemy jaki jest problem w tym temacie na terenie gminy.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – wykonanie tablic historycznych z budżetu obywatelskiego jest 

na etapie końcowym. Przychylił się do pomysłu założenia Spółki wodnej na terenie gminy i 

zabezpieczenia środków na ten cel. 



Radna Alina Sobecka - zwróciła uwagę na zły stan chodnika na ulicy Sowiej. Próg 

zwalniający na ulicy Szkolnej także jest w złym stanie. Dwa progi na ulicy Wodociągowej są 

nie oznakowane. Przedstawiła pytanie od mieszkanki gminy, w jaki sposób wójt przygotował 

placówki oświatowe na kolejną falę pandemii ? Poprosiła o wyjaśnienie, dlaczego obniżony 

został dodatek motywacyjny dla dyrektorów placówek oświatowych ? 

Wójt Krzysztof Czarnecki – chodnik na ulicy Sowiej jest notorycznie niszczony przez 

samochód MPO. Dodatek został obniżony dlatego, że od września podniesione zostały pensję 

w oświacie. W każdej jednostce podległej dostarczone są środki zabezpieczające i 

dezynfekujące. W GCK jest przygotowane miejsce, jeśli zajdzie taka potrzeba, by izolować 

tam mieszkańców.  

Radna Katarzyna Streich – zapytała na jaką kwotę został złożony wniosek do Funduszu 

Dróg Samorządowych. 

Wójt Krzysztof Czarnecki – został złożony wniosek do FDS na ulicę Ogrodową w 

Cierpicach, dofinansowanie wynosić ma w granicach od 50% do 80 % wartości inwestycji. 

Mamy również złożonych kilka inny wniosków m.in. na rewitalizację, budowę dwóch 

świetlic na terenie Cierpic i Brzozy, a także na fundusze norweskie, dotyczące 

termomodernizacji szkoły podstawowej w Cierpicach na kwotę 2 mln zł. Odpowiedział 

również na pytania zadane przez mieszkańców, wysłane drogą mailową do Urzędu Gminy. 

Radna Aniela Grela – zapytała dlaczego do tej pory nie jest zrealizowana uchwała z lipca 

2019 roku, dotycząca przekazania gruntów na rzecz samorządu województwa kujawsko-

pomorskiego.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – w tej chwili twa wycena nieruchomości przez biegłych.  

Radny Mieczysław Kociucki – zapytał jaki jest status Pani radnej Ewy Tarkowskiej, po 

złożonej przez nią rezygnacji. 

Wójt Krzysztof Czarnecki – odniósł się do sytuacji związanej z odraczaniem obrad XXV 

sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka.  

Radca prawny Beata Romanowska – odpowiedziała, że zrzeczenie się z funkcji radnego 

musi nastąpić w wymaganej formie pisemnej. 

Radny Mieczysław Kociucki -  poprosił żeby następna sesja Rady Gminy odbyła się w 

trybie stacjonarnym.  

Radna Aniela Grela - zwróciła uwagę na to, że powinien obowiązywać harmonogram 

posiedzeń obrad sesji Rady Gminy.  

 

Ad.8 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Tarkowska podziękowała zebranym za wzięcie udziału w 

XXV sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady. 

 

 

 

Protokołował:                                                          Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Filip Murawski                                                                     (-) Ewa Tarkowska 



 

 


